



Bestyrelsesmøde

Afbud: Morten

Referent: Mark

Sted: Hos Mark

Nr.	Dagsorden
1.0	<p><u>Siden sidst</u></p> <p>1. <u>Politiske sager</u> <i>-Klokkerholm -Sagen er lukket. (efter afholdelsen af bestyrelsesmødet er nogle billeder af søen med kraftig algevækst blevet omdrejningspunkt for en del debat på facebook. - bestyrelsen mener ikke at der er et grundlag for at tage sagen op på baggrund af disse billeder. Dokumentationen i sådan en sag, bør dække en større periode, for at kunne benyttes i en seriøs debat.)</i></p> <p><i>-Birkerød Sø - Sagen er stadig aktiv.</i></p> <p><i>-Tranbjerg sø – Sagen er stadig aktiv.</i></p> <p>2. <u>Specimen cuppen</u> <i>-Der er fin tilslutning til cuppen, hvilket er positivt.</i></p> <p><i>-Vores intentioner med cuppen, synes at være blevet opnået.</i></p> <p><i>-Pointsystem og reglen med 3 fisk til indmelding til cuppen fungerer fint.</i></p> <p>3. <u>Fish-ins/Foreningsture</u> <i>-Mark har rykket Viborg Kommune for svar på ansøgningen om arrangementet i Viborg Søerne. Pt. afventer vi svar. -Viborg Kommune har svaret, at ansøgningen skal behandles politisk på næste udvalgmøde, som afholdes den 21. juni 2018. Først herefter kan foreningen få svar.</i></p> <p><i>-Morten melder ud til relevante medlemmer om foreningsturen til Tyskland, lodtrækning af pladser ved søen, m.m.</i></p> <p><i>-Fish-in i Tuel Sø. -Der undersøges pt. hvad prisen vil være.</i></p> <p><i>-Foreningstur til Polen(gennem Christian Pabst) -Vi afventer svar på den endelige pris.</i></p> <p>4. <u>Samarbejdsaftaler</u> <i>-Mark har sendt forespørgsler ud til de Danske grejforhandlere.</i></p> <p><i>-Foreningen har pt. samarbejdsaftaler med Sport Dres og Northern Baits.</i></p> <p><i>-Vi har snakket om, at et fokus på forsikring af fiskegrej, kunne være et interessant emne at gå i dialog med forsikringselskaber om, samt hvordan vi som foreningen evt. kan vejlede vores medlemmer på området.</i></p> <p>5. <u>Præmier til arrangementer</u> <i>-Mark har fremskaffet en vandrepokal til specimen cuppen.</i></p>



6. Lokaler til kommende generalforsamling 2019
 -Næste generalforsamling kommer til at finde sted på Fyn ved Martin ved Aalsbogaard Lystfiskersøer(Store Landevej 125, 5560 Aarup)
7. Foreningsbladet
 -Medlemsbladet er ved at tage form med 9-10 artikler, og flere har meldt sig til at skrive artikler til næste nr. af bladet. Første nr. i 2018 udgives i løbet af Juni, og modtager vi nok artikler i løbet af sommeren og efteråret, udgiver vi også et efterårs-/vinter nr.

 -Erik undersøger om det er muligt at finde et PDF-viewer-plug-in til hjemmesiden.

 -Kenth Esbensen har givet foreningen tilladelse til at fremvise de gamle CARPHUNTERS magasiner for foreningens medlemmer på foreningens lukkede medlemssektion.
8. Merchandise
 -Mark og Erik laver en merchandise sektion på hjemmesiden, lige så snart foreningens mobilepay er oppe at køre.
9. Mobilepay
 -Er næsten oppe at køre. -Formanden afventer lige en aktiveringskode, også forventes foreningens mobilepay at være oppe at køre.
10. PR(facebook-gruppen og hjemmesiden)
 -Det går fint. -Rimelig aktivitet.

2.0 Udvalgene

1. Hvordan får vi gang i udvalgene?
 -Måske udvalgenes beskrivelse skal præciseres, således at folk der stiller op til et udvalg, ved hvor stor en given opgave er og hvad der forventes.
2. Er tankegangen omkring udvalg stadig aktuel? -eller er der brug for nytænkning?
 -Ja, tankegangen er stadig aktuel, og vi har stadig brug for udvalgene til at være med til at varetage bestemte opgaver, da bestyrelsen ikke kan være med alle steder i landet og til alle arrangementer.

3.0 Medlemstal

1. Status?
 -Pr. 5 juni 2018 er der 115 betalende medlemmer. -22 medlemmer(gamle - og nye tilmeldte) har stadig ikke betalt.
2. Hvordan kan vi sikre at medlemsfremgangen fortsætter?
 -Jo mere aktive vi i foreningen er, desto flere nye medlemmer får foreningen.

 -Der laves flere flyers om foreningen, som kan gives til folk.

 -Der kunne evt. lave nogle "begynder"-fish-ins. -Hvor man kan lære at fiske f.eks. karper.

 -Vi skal fortsætte med at udsende foreningsmails ud til medlemmerne med medlemsinfo om, hvad der sker i foreningen.


Udsætning af stør i Simons P&T.

1. Hvordan forholder bestyrelsen sig til måden udsætningen er foregået på?
*Der er ikke tvivl om at man ved at benytte en gummiged hurtigt få størene kørt det sidste stykke vej hen til søen, men når de smides ned fra +- en meters højde og ned på lavt vand, så kan skader opstå og dette kan næppe betragtes som værende skånsomt og ordentlig fishcare.
 Det ser ud til at proceduren blev ændret ved næste udsætning, således at de ikke blev smidt af fra +- en meters højde af.*
2. Er det en sag som foreningen skal tage op?
Foreningen tager ikke sagen op, men vi vil lave nogle generelle vejledninger til hvordan foreningen mener at man bør udsætte stør og øvrige specimenfisk mest skånsomt og hvordan man udøver ordentlig fishcare.

5.0 Næste bestyrelsesmøde:

-Målet er at afholde næste bestyrelsesmøde inden efterårsferien 2018.

6.0 Eventuelt:

-Mark kontakter den nystartede forening "Danske mallefiskere" og spørger om de er interesseret i et gensidigt medlemskab.